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Jak to bude dál
Vložil zuluza - 14/03/2011 16:17
_____________________________________

Dobrý den, zdravím všechny léčené-vyléčené a bojující. Několik týdnů si pročítám všechny příspěvky a
moc mi pomáhaly. Je mi 29 let a jsem tzv.kvartální pijan, právě jsem v ambulantním léčení, které spolu
se Zoloftem a Naltrexonem zvládám. I když myslím,že mě spíš drží víc nad vodou manžel a plány na
děťátko. Jenže co dál? Za jak dluoho si můžu dovolit otěhotnět?

============================================================================

Re: Jak to bude dál
Vložil Liba - 14/03/2011 18:54
_____________________________________

Na tohle Ti odpoví lékař-prášky co jíš, jak působí na tělo, těhotenství..- a alkoholičkou budeš pořád, až
do smrti, je to nevyléčitelná nemoc.

============================================================================

Re: Jak to bude dál
Vložil zuluza - 15/03/2011 10:52
_____________________________________

Že alkoholičkou budu až do konce života, to vím! Každý z nás se s tím prostě musí naučit žít. Jsem si
vědoma,že stačí málo a jsem zpět na úplném dně, ale zrovna teď možná i tím jarem a mou
abstinencí,mě hrozně baví žít. A tohle je ten pocit proč to dělat a snažit se vydržet-vydržet-vydržet a
vydržet! Jak už řeklo hodně lidí, konečně se těším i z maličkostí, konečně se za sebe nestydím, protože
sama sobě dokozuji, že (prozatím) to jde a za každý čistý den jsem na sebe hrdá.
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